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2010Z18338 

Vragen van het lid Venrooy-van Ark (VVD) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over Valys (ingezonden 2 december 2010). 

Vraag 1
Bent u bekend met de TV-uitzending waarin over Valys werd gesproken?1 

Vraag 2
Beschikken de mensen die in deze uitzending over hun problematiek 
verhaalden, inmiddels over bij hun indicatie passend vervoer, al dan niet via 
Connexxion? Zo ja, wat is de reden dat het nu wel is gelukt? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Kunt u aangeven of de maatwerkregeling, waarover u in uw brief van 
20 november 2009 spreekt, nog steeds van kracht is? Zo ja, staan er nog 
mensen op de lijst? Zo nee, waarom niet?2

1 De Ombudsman, «Veiligheidsregels Valys», 5 november 2010.
2 DMO/PO-2971245, 20 november 2009.
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